
 
 
 
 
Datum 2019-05-23 
Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka 
Till Mats Gerdau (m), ordförande i kommunstyrelsen 

Enkel fråga om att stå upp för valfriheten 

Måndagen 13 maj fick kommunstyrelsen på sittande möte ta del av omfattande handlingar med 
långtgående samtal och förhandlingar om att lägga ner Fisksätra förskola, Fisksätra skola, avyttra 
fastigheten och därmed också flytta och separera på verksamheterna för Fisksätra Folketshus och 
fritidsgård. Situationen för Fisksätra folketshus som har varit förblir alltjämt oklart även om det 
finns intentioner om att provisorium och någon form av fortsättning. 
 
Fler av handlingarna är daterade flera månader tillbaka. Det framgår också att en spekulant på 
fastigheten redan har hunnit leta, hitta, förhandla och till och med (!) skriva avtal med en 
skoloperatör. Alltmedan kommunstyrelsen, personalen, eleverna och föräldrarna har hållits 
ovetande. 
 
Föräldrar och elever får veta att de har 10 dagar på sig att söka en ny skola efter sommaren. För 
några månader sedan, när förhandlingarna pågick och de externa kommersiella aktörerna 
förhandlade avtal med varandra gjorde alla andra Nackas föräldrar och elever sina val om vilken 
skola de önskar gå på. De har haft möjligheten att göra studiebesök och rangordna och i många 
fall också redan blivit antagna till de skolor som de önskat gå på.  
 
Den möjligheten rycks undan från föräldrarna och eleverna i Fisksätraskolan genom den hemliga 
processen. Förutom den vansinnigt korta tiden som föräldrar får till att göra sina val, så får de 
avsevärt sämre möjligheter än alla andra i Nacka att faktiskt kunna komma in på sina första 
handsval, då många av skolorna redan är fullt antagna. 
 

Jag vill därför fråga kommunstyrelsen ordförande:  

- Anser du att denna process ger alla föräldrar och elever likvärdiga möjligheter att dra 
nytta av att få välja skola? 

 
Khashayar Farmanbar (s)  

 


